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A Ing. Jitka Čerychová 

Členkou Poradního sboru Správní rady SPG jsem se stala v 
září roku 2020, kdy jsem začala zastupovat třídu letos 
maturující dcery a v činnosti budu pokračovat jako zástupce 
třídy syna, který studuje ve 2. ročníku. GJP je tedy již pátým 
rokem součástí života naší rodiny a ještě 3 roky bude. Myslím 
si, že zkušenosti, informace a kontakty, které jsem zde o 
chodu školy získala a také svým působením např. ve Školské 
radě 7.ZŠ a v Komisi pro výchovu a vzdělávání Rady města 
Mladá Boleslav, bych mohla dobře využít ku prospěchu 
studentů, rodičů a rozvoji GJP.  

B Milada Náprstková Hladíková 

Od září 2022 jsem členkou Poradního sboru Společnosti 
přátel školy a nyní bych se ráda aktivně zapojila také do 
činnosti ve Správní radě SPG. 
Přestože vůbec nevím, co mne čeká :-), moc ráda se učím a 
přijímám nové výzvy, zvláště pak na škole, která je pro mou 
dceru srdeční záležitostí. 

C Ing. Martin Řepka 

Po dobu docházky mladšího syna do ZŠ v Bělé pod 
Bezdězem jsem byl třídním důvěrníkem a na posledních 5 let 
jsem se stal předsedou SRPŠ a předsedou Školské rady, kde 
jsem pomáhal s organizací aktivit ve škole. Své zkušenosti 
s organizací SRPŠ a Školské rady jsem ochoten nabídnout i 
na GJP a působit jako prostředník mezi žáky, rodiči a 
vedením školy a podílet se na chodu školy.  
Můj mladší syn studuje na GJP nyní v druhém ročníku, kde 
jsem aktuálně třídním důvěrníkem. Před několika lety GJP 
absolvoval i můj starší syn. 

D Ing. Pavlína Zbořilová 

Důležitost spolupráce rodičů a školy na vzdělávání a výchově 
naší budoucí generace je pro mě osobně velmi 
důležitá. Sama jsem absolvovala šestileté gymnázium a na tu 
dobu velmi ráda vzpomínám. Během septimy jsem 
studovala souběžně v ČR a v Německu, nejen tato zkušenost 
mě zavedla na vysokou školu se zaměřením na cestovní ruch 
a leteckou dopravu. Nyní pracuji jako obchodní ředitelka v 
cestovní kanceláři a velmi často cestuji do zahraničí. Myslím, 
že mám mnoho zkušeností, o které bych se ráda podělila.  

 

Volby proběhnou po třídních schůzkách 2024, které jsou plánovány na čtvrtek 14.11.2024.  
 

Další informace: telefon +420 326 375 951      www.pekargmb.cz 
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